

**2018 年立法會補選  
遞交提名表格  
注意事項**

1. 2018 年立法會補選將於 2018 年 3 月 11 日舉行，候選人提名期為 2018 年 1 月 16 日至 2018 年 1 月 29 日（首尾兩天包括在內）。
2. 候選人在填寫及遞交提名表格前，請小心參閱夾附在提名表格的說明。候選人亦須遵守由選舉管理委員會於 2016 年 6 月發出的《立法會選舉活動指引》，並注意適用於上述補選的最新法例修訂及選舉安排。有關指引及補充資料可在選舉管理委員會的網頁（[www.eac.gov.hk](http://www.eac.gov.hk)）瀏覽及下載，或於選舉事務處及各區民政諮詢中心索取。
3. 獲提名的候選人須在提名期內親自向有關地方選區或功能界別的選舉主任遞交提名表格（已向總選舉事務主任申請並獲認可以其他方式呈交的功能界別候選人除外）。
4. 如有任何查詢，請致電選舉事務處的查詢熱線 2891 1001。

選舉事務處  
2017 年 12 月

**2018 Legislative Council By-election  
Submission of Nomination Form  
Points to Note**

1. The 2018 Legislative Council By-election will be held on 11 March 2018, and the nomination period will run from 16 January 2018 to 29 January 2018 (both days inclusive).
2. Before completing and submitting the Nomination Form, candidate should read carefully the accompanying notes in the Nomination Form. Candidates must comply with the Guidelines on Election-related Activities in respect of the Legislative Council Election issued by the Electoral Affairs Commission (“EAC”) in June 2016 and note the latest legislative changes and electoral arrangements which are applicable to the above By-election. The relevant Guidelines and supplementary information can be found at the website of the EAC ([www.eac.gov.hk](http://www.eac.gov.hk)). They are also available at the Registration and Electoral Office and the Home Affairs Enquiry Centres.
3. The Nomination Form must be submitted by the nominated candidate in person (except where the Chief Electoral Officer, on application by candidate of the functional constituency, has authorized another means of submission) to the Returning Officer for the geographical or functional constituency concerned within the nomination period.
4. For enquiries, please call the Registration and Electoral Office hotline on 2891 1001.

Registration and Electoral Office  
December 2017